
      Zápisnica  zo zasadnutia Rady školy zo dňa 16.10.2024    

Zúčastnení: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program zasadnutia:  

1. Privítanie 

2. Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2023/2024 

3. Plán práce na školský rok 2024/2025 

4. Schválenie ŠkVP na školský rok 2024/2025 s maximálnym počtom hodín 

športovej prípravy – 20 vyučovacích hodín 

5. Informácie o škole 

6. Diskusia 

7. Záver 

8. Uznesenie 
 

 

K bodu 1:  Zúčastnených členov Rady školy aj hostí pani riaditeľku PaedDr. PhDr. 

Ivetu Petríkovú Rosinovú, PhD., MHA a zástupkyňu pre vzdelávaciu činnosť pani 

RNDr. Evu Turoňovú a zástupcu pre športovú činnosť Mgr. Mareka Ďanovského  

som privítala ako predsedkyňa Rady školy. Zoznam zúčastnených je podľa priloženej 

prezenčnej listiny.  

K bodu 2: Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2023/2024 predniesla pani zástupkyňa pre vzdelávanie pani RNDr. 

Eva Turoňová. Oboznámila všetkých prítomných so správou. Prešla všetky body 

obsiahnuté v danej správe. Zúčastnení mali možnosť vyjadriť svoje dotazy 

a pripomienky k prednesenej správe. Neprítomným členom rady školy bola správa 

poslaná mailovou poštou na schválenie.  Dotazy k tomuto bodu zasadnutia neboli. 

K bodu 3: S  plánom práce na školský rok 2024/2025  členov školskej rady 

oboznámila pani RNDr. Eva Turoňová. zástupkyňa pre výchovno- vzdelávaciu 

činnosť.Ďalej sa v tomto bode riešili pripravované projekty. Člen Rady školy za 

žiakov Matej Bariak, žiak 3.MI  povedal, aké projekty pripravujú ako žiacky 

parlament.  

K bodu 4: K tomuto bodu mal dotazy iba pán poslanec TSK MUDr. Šimon Žďársky 

a to k dotácii hodín pre športovú prípravu pre šport cyklistika. Pán Zástupca pre 

športovú činnosť mu ukázal a vysvetlil týždenné tréningové plány pána trénera 

cyklistiky p.Romana Broniša. Tiež boli preberané priestory pre cyklistov a ich 

využívanie, ich regeneračná činnosť ako súčasť tréningovej jednotky. Pani. Bc. 

Alžbeta Ďuráčiová predložila pánovi poslancovi MUDr. Žďárskemu aj správu 

o financovaní – normatív a ich  výška  na jednotlivých žiakov poskytovaná 

Ministerstvom školstva. 



Nakoľko neboli vykonané žiadne úpravy a zmeny v ŠkVP pre jednotlivé študijné 

odbory požiadala RNDr. Turoňová prítomných o schválenie ŠkVP na školský rok 

2024/2025 pre jednotlivé študijné odbory /7902J77 - gymnázium – šport, 7451J00 - 

športové gymnázium, 7471M00 - športový manažment, 7475M00 - digitálne služby 

v športe s maximálnym počtom hodín športovej prípravy – 20 vyučovacích hodín. 

ŠkVP pre jednotlivé odbory zostávajú v platnosti bezo zmeny 

K bodu 5:  

K  bodu 6: Pristúpili sme k hlasovaniu za schválenie prednesenej správy o výchovno 

– vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2023/2024. 

Hlasovali prítomní členovia Rady školy pri SŠŠ v Trenčíne v počte 6 zúčastnených. 

Priebeh hlasovania: 

Prítomných členov: 6        Za: 5                        Proti: 0               Zdržali sa: 1 

K bodu 7: Mgr. Zdenka Kulichová  poďakovala prítomným za účasť. 

K bodu 8: Uznesenie:  

Rada školy na svojom zasadnutí dňa 16.10.2024 berie na vedomie a odporúča 

zriadeľovateľovi  schváiť predloženú: : 

- Správu o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2023/2024 

- Návrh plánu výkonov na školský rok 2024/2025 pre jednotlivé študijné 

odbory /športové gymnázium, športový manažment, digitálne služby 

v športe  s maximálnym počtom hodín športovej prípravy – 20 

vyučovacích hodín. 

Rada školy berie na vedomie: 

 Plán práce Strednej športovej školy v Trenčíne na školský rok 2024/2025 s 

prílohami 

 

V Trenčíne dňa 16.10. 2024                                 Zapisovateľ: Mgr. Zdenka Kulichová     

                                                                              Overovateľ:       


